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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 8/2018      § 124 - 135 
 

Tid: Tisdagen den 18 december 2018  kl. 17.30 – 17.45 

Plats: Hantverkargatan 3D Glasbruket 

 

Justerat : 2018-12-20 
 

 

Bo Sundin Alexander Lindholm

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Bo Sundin (M)          ordförande 

Alexander Lindholm (S)            vice ordförande 

Sophia Granswed Baat (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Anders Lindell (MP) 

Mikael Valier (KD) 

Joseph Zamani (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Mehdi Oguzsoy (V) 

Ersättare: 
Andreas Berglöf (M) 

Olof Peterson (M) 

Vakant (MP) 

Mathias Mellgren (C)  

Johan Kovaniemi (S) Tjänstgörande ersättare för (MP) 

Ingela Edlund (S)   

Vakant (V)  

Personalrepresentanter: 
Loa Bienen (Vision)  

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson 

enhetschef, , Erik Odenlid nämndsekreterare 

Förhinder 
Mariana Moreira Duarte (MP) 

Birgitta Persson (M) 

Richard Bengtsson (L) 

Andrea Irving (MP) 

Zekiye Güler Thompson (S) 

 

Ärenden med personalrepresentation 
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§ 124 
Fastställande av dagordningen 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar fastställa dagordningen.  

 

 

§ 125 
Anmälan av justerat protokoll 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Idrottsnämnden godkänner anmälan av protokoll nr 8 från nämndens sammanträde 20 

november 2018 som justerats 26 november 2018. 

 

 

§ 126 
Justering av dagens protokoll 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

Ordföranden Bo Sundin (M) utses att justera dagens protokoll tillsammans med vice 

ordföranden Alexander Lindholm (S). Som justeringsdag utses torsdagen 20 december 2018. 

 

 

§ 127 
Anmälan av delegationsbeslut 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Anmälningarna läggs till handlingarna.  

 

Anmälan gjordes av: 
 

Beslut fattade enligt delegation  
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§ 128 
Övriga anmälningsärenden 
 
 

A. Protokoll från idrottsnämndens funktionshindersråds sammanträde 2018-11-14 

Dnr 01.03/272/2018. 

B. Medborgarhuset – lägesrapport.  

C. Kämpetorpshallarna – lägesrapport. 

D. Skrivelser från Hammarby IF om zinkenstams ishall. Dnr 

02.06.01.01/2018/1037. 

E. Stockholms stads Handlingsplan för minskad spridning av mikroplast - 

Svar på kontorsremiss från Miljöförvaltningen. Dnr 01.06.936/2018. 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Anmälningarna läggs till handlingarna.  

 

 

§ 129 
Månadsrapport november 2018 
Dnr 01.02/220/2018 

 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Uppföljningen av ekonomi och verksamhet godkänns. 

 

Ärendet 

 
Förvaltningens månadsprognos per november grundar sig på bokslut 2017, tertialrapport 2, 

kända förändringar och utfall till och med november.  

 

Ett nettoöverskott om 0,3 mnkr redovisas inom driftbudgeten och avser lägre 

självkostnadshyror till fastighetsnämnden jämfört med vad som ingår i budget. Årsprognosen 

inrymmer osäkerhet främst avseende intäktsutvecklingen i slutet av året. 

Jämfört med vad som budgeterats för simhallsintäkter innebär utfallet en ökning för perioden 

januari-november, vilket beror på höga intäkter för utebaden under sommaren, ökade intäkter 

för simskola/skolsim samt större intäkter än beräknat för Åkeshovs sim- och idrottshall. 

 

Totalt innebär intäktsprognosen per november en ökning med 2,4 mnkr jämfört med oktober. 

Ökningen beror på främst på ökade intäkter för planhyror men även ökade simhallsintäkter. 

 

Nämndens budget för investeringar uppgår till totalt 63,3 mnkr 2018. Ingen nettoavvikelse 

beräknas i nuläget för utgifter.  
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Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 

 
Ordföranden Bo Sundin m.fl. (M) samt ledamöterna Daniele Fava (L), Anders Lindell 

(MP) och Mikael Valier (KD) föreslår bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

 

 

§ 130 
Inköp av inventarier till specialhall för gymnastik på Mälarhöjdens 
IP 
Dnr 02.04.01/1062/2018 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar: 

 

1. Idrottsnämnden godkänner redovisat förslag till inköp av inventarier 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av fastighetsnämnden beställa 

inventarier och annan utrustning till en beräknad utgift om 6,4 mnkr 

3. Paragrafen justeras omedelbart 

 

 

Ärendet 
 

Våren 2019 tas den nya specialhallen för gymnastik på Mälarhöjdens IP i drift. I 

genomförandebeslutet i oktober 2016 uppgick  uppskattad utgift för inventarier och utrustning 

till 2-3 mnkr. Fastighetskontoret har nu emottagit en offert om 7,9 mnkr. Idrottsförvaltningen 

har redan beställt motsvarande  1,5 mnkr av detta och behöver nu beställa ytterligare 

inventarier/utrustning om 6,4 mnkr. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 
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Framlagda förslag till beslut 

 
Ordföranden Bo Sundin m.fl. (M) samt ledamöterna Daniele Fava (L), Anders Lindell 

(MP) och Mikael Valier (KD) föreslår bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Ordföranden Bo Sundin (M) yrkar dessutom om att ärendet tas med omedelbar 

justering och får bifall därtill.  

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

§ 131 

Revidering av och förslag till regler för bidrag till ideella barn- och 
ungdomsföreningar 
Dnr 01.05/2018/996 

 

BESLUT 

 

1. Idrottsnämnden godkänner förvaltningens förslag till reviderade regler för bidrag till 

ideella barn- och ungdomsföreningar, att gälla från och med 1 januari 2019 tills vidare. 

 

2. Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

 

 

Ärendet 
 

Förvaltningen gjorde en översyn av föreningsstödet under 2017. Det gällde såväl de generella 

bidragen till föreningslivet som de mer riktade bidragen till exempel idrottsbonus. 

 

Förslagen i detta tjänsteutlåtande förväntas förtydliga samt effektivisera reglerna så att det blir 

enklare att söka, redovisa och handlägga bidrag. Förvaltningen bedömer inte att 

måluppfyllelse kommer att påverkas negativt.  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 

 
Ordföranden Bo Sundin m.fl. (M) samt ledamöterna Daniele Fava (L), Anders Lindell 

(MP) och Mikael Valier (KD) föreslår bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Ordföranden Bo Sundin (M) yrkar dessutom om att ärendet tas med omedelbar 

justering och får bifall därtill.  

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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§ 132 

Måluppfyllelse av pågående idrottsbonusprojekt 
Dnr 01.02/970/2018 

 

BESLUT 
 

1. Idrottsnämnden godkänner förvaltningens redovisning av måluppfyllelse för pågående 

idrottsbonusprojekt.  

 

2. Idrottsnämnden godkänner att projektet inom KFUM Bromma för barn och ungdomar 

med funktionsnedsättning får fortsatt stöd för sitt sista projektår med mål att nå 30 

deltagare och med samma budget som år 2 under vissa förutsättningar.  

 

 

Ärendet 
 

Förvaltningen har genomfört årlig deltagarenkät i ett pågående idrottsbonusprojekt för fysiskt 

inaktiva barn och ungdomar med funktionsnedsättning, KFUM Bromma med projektet 

Aktivitet för alla samt i Rågsveds IF med projektet Tjejerna i Rågsved som i augusti avslutade 

sitt projekt.  

Deltagarenkäten görs årligen för att se i vilken omfattning som projekten når fysiskt inaktiva 

inom de prioriterade grupperna. Enkäten visar att 79 procent av deltagarna var fysiskt inaktiva 

innan de började i projektet. Statistik och skriftlig redovisning har lämnats till förvaltningen. 

Projektet Tjejerna i Rågsved har helt uppfyllt målen för sitt sista projektår. KFUM Bromma 

har i stort uppfyllt sina mål förutom målet att 30 deltagare ska vara aktiva vid minst 10 

tillfällen. Inför kommande projektår önskar KFUM Bromma samma budget och samma mål 

som under år två.  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 

 
Ordföranden Bo Sundin m.fl. (M) samt ledamöterna Daniele Fava (L), Anders Lindell 

(MP) och Mikael Valier (KD) föreslår bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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§ 133 

Ungdomsledarstipendium 2019 
Dnr 01.02/1071/2018 

 

BESLUT 
 
Idrottsnämnden utser ledamoten Anders Lindell (MP) samt vice ordföranden Alexander 

Lindholm (S) att ingå i stipendiekommittén för 2019 års ungdomsledarstipendium. 

 

Ärendet 

 
Ungdomsledarstipendier har delats ut av staden sedan början av 1970-talet. Idrottsnämnden 

fastställde senast 2018-10-16 principerna för ungdomsledarstipendium. Förvaltningen föreslår 

att stipendiekommittén bereder förslag till 2019 års ungdomsledarstipendium enligt de 

ändringar som då genomfördes. Tretton stipendiater erhåller 10 000 kr vardera och de tretton 

föreningar som ledarna representerar erhåller 10 000 kr vardera. Två av ledamöterna i 

kommittén utses av nämnden. Den tredje ledamoten är förvaltningens representant. 

Nomineringstiden för stipendiet är 1 november – 15 december 2018. Ej 2019.  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 

 
Ordföranden Bo Sundin m.fl. (M) samt ledamöterna Daniele Fava (L), Anders Lindell 

(MP) och Mikael Valier (KD) föreslår att ledamoten Anders Lindell (MP) samt vice 

ordföranden Alexander Lindholm (S) skall ingå i stipendiekommittén för 2019 års 

ungdomsledarstipendium. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt ordförande Bo Sundin m.fl. (M) samt ledamöterna Daniele 

Fava (L), Anders Lindell m.fl. (MP) och Mikael Valier (KD) förslag till beslut. 
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§ 134 

Nominering av ledamöter till rådet för funktionshindersfrågor för 
perioden 2019-2022 
Dnr 01.01/2018/2057 

 

 

BESLUT 
 
Förvaltningen föreslår att nämnden beslutar att välja ledamöter för perioden 2019-01-01 – 

2022-12-31 till idrottsnämndens och Stockholm Globe Arena Fastigheter AB:s gemensamma 

råd  enligt bilagan. 

 

 

Ärendet 

HSO Stockholms stad (Handikappföreningarnas samarbetsorgan i Stockholms stad) 

samordnar nomineringarna till stadsdelsnämndernas, facknämndernas och bolagens råd för 

funktionshinderfrågor i samverkan med handikappföreningar både inom och utanför HSO. 

Nuvarande ledamöters mandatperiod sträcker sig till 2018-12-31 och HSO har därför 

nominerat  ledamöter till idrottsnämndens funktionshindersråd enligt bilagan för perioden 

2019-01-01 – 2022-12-31. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 

 
Ordföranden Bo Sundin m.fl. (M) samt ledamöterna Daniele Fava (L), Anders Lindell 

(MP) och Mikael Valier (KD) föreslår bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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§ 135 

Övriga frågor och information 
 

Vice ordföranden Alexander Lindholm (S) undrar om de finansieringsprojekt som finns med 

Boverket. Han frågar om det finns en risk att de beslutade medlen från Boverket inte utges då 

dom inte är använda ännu. Förvaltningschef Marina Högland svarar att projekten kommer att 

genomföras enligt plan och det finns ingen risk att de medel som Boverket avsatt kommer att 

dras in.  

 

Vice ordföranden Alexander Lindholm (S) har träffat Högdalens AIS och frågar om 

konstgräset på Högdalens BP som blivit framskjutet. Förvaltningschef Marina Högland svarar 

att detta ligger med som en ersättningsinvestering för 2019.  

 

Vice ordföranden Alexander Lindholm (S) undrar över hur is - säsongen skall säkras bl.a. på 

Kärrtorps IP då säsongen är längre än det kommer att finnas is. Han undrar över hur dom 

kortsiktiga lösningarna ser ut. Ordföranden Bo Sundin (M) svarar att det i samband med 

budget och VP som kommer att behandlas i januari, så kommer dessa frågor att tas upp och 

behandlas. Förvaltningschef Marina Högland svarar att i nuläget löses situationen månad för 

månad men att man i slutet av säsongen får titta hur läget är då.  

 

Ersättaren Andreas Berglöf undrar om allmänhetens åkning med klubba och utan klubba och 

hur förvaltningen tänker omkring detta då det ibland förekommer konflikter mellan åkande 

med och utan klubba. Förvaltningschef Marina Högland svarar att denna diskussion ständigt 

är levande och idealet vore att kunna separera detta helt men att man måste väga in att 

maximera tiden för allmänhetens åkning totalt.  

 

Förvaltningschef Marina Högland tackar nämnden för det gångna året och informerar om att 

en skiftesmiddag kommer att ges den 29/1-2019 efter nämnden.  

 

Då inga övriga frågor förelåg avslutade ordföranden Bo Sundin sammanträdet med att tacka 

nämnd och förvaltning för det gångna året och med att önska alla en God Jul och ett Gott Nytt 

År! 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

 

Erik Odenlid 

Nämndsekreterare 

  

 

 

 


